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OBČINA PIRAN 

Občinski svet  

 

Številka: 032-7/2012 

 

 

Z A P I S N I K 

 

14. redne seje 20.11.2012 ob 16.00 uri 

v dvorani Domenica Tintoretta občinske mestne palače v Piranu. 

 

Na podlagi 19. člena Statuta Občine Piran in 31. člena Poslovnika Občinskega sveta 

Občine Piran je sejo vodil župan Občine Piran Peter Bossman. 

 

NA SEJI SO BILE NAVZOČE NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. BARRILE DARIJ 

2. CESTNIK MITJA 

3. ĐUKIĆ DUŠANKA 

4. FONDA BRUNO 

5. GAŠPAR GAŠPAR MIŠIČ 

6. HOT MEIRA   

7. HUMAR FATORIČ ANDREJA   

8. IVANČIĆ SLAVKO 

9. mag. ŠIME KOPILOVIĆ 

10. LOVREC PURIĆ JOŽICA  

11. MAHNIČ MARINO 

12. MANZIN ALBERTO 

13. MASLO MILICA 

14. dr. LUCIANO MONICA 

15. MUŽINIĆ ZORA                                                               

16. PEČAR JELKA 

17. PREMRU LOVŠIN STANISLAVA 

18. RADOJKOVIČ ALEN  

19. REBOL JERNEJ 

20. ŠUTO ALENKA     

21. TANCER MARKO 

22. TROHA MITJA 

23. TONČIČ MARIJAN    Prišel pri 2. točki 

24. VRANJEŠ BOŠTJAN 

25. VOJ TATJANA 

 

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI: 

 

 Ljubiša MIHAJLOVIĆ, direktor Občinske uprave Občine Piran, 

 mag. Patricija VIŠNJEVEC, višja svetovalka za urejanje prostora in urbanizem, 

 Slavica TUCAKOV, vodja odnosov z javnostmi, 

 Magda KOS, strokovni delavec za občinski svet v Uradu za splošne zadeve, 
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 Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve, 

 Lada TANCER, vodja Urada za družbene dejavnosti, 

 dr. Manca PLAZAR, vodja Urada za okolje in prostor, 

 Ivan KOLJESNIKOV, vodja Urada za občinsko inšpekcijo in redarstvo, 

 Ljubo BERTOK, višji svetovalec za gospodarske dejavnosti,  

 Breda KLOBAS, vodja Urada za finance, 

 Janja PAVŠIČ, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve, 

 Mojca PEČNIK DESSARDO, višja svetovalka za finance in proračun, 

 Marjetka ČESNIK, predsednica Nadzornega odbora Občine Piran 

 

NOVINARJI NAVZOČI NA SEJI: 

 

 Primorske novice, Helena Race, 

 Radio Capodistria, Nuša Pevc, 

 Franc Krajnc, Primorski utrip, 

 Sponka TV. 

 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na podlagi 26. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih 

svetnikov, je župan ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 20 svetnikov, ter da 

je Občinski svet sklepčen in lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 

 

Svetniki so z 22 glasovi ZA, nihče ni glasoval PROTI sprejeli naslednji  
 

PREDLOG DNEVNEGA REDA 

 

1. Potrditev zapisnika 13. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 25.9.2012 in 2. 

izredne seje z dne 11.10.2012, 

2. Vprašanja, pobude in predlogi, 

3. Predlog Odloka o proračunu občine Piran za leto 2013 (prva obravnava), 

4. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu (OPPN) Kaštel  (2. 

obravnava), 

5. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu (OPPN) Kampolin terase 

(2. obravnava), 

6. Predlog Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe 

posodobitve in vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave v Občini Piran – (2. 

obravnava), 

7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju javnega 

zavoda za lekarniško dejavnost Obalne lekarne Koper (skrajšani postopek), 

8. Premoženjsko - pravna zadeva: 

a) Predlog za ustanovitev statusa grajenega javnega dobra, 

9. Predlog sklepa o pooblastivi župana Občine Piran za potrjevanje investicijske 

dokumentacije, 

10. Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 

zemljišča na območju Občine Piran za leto 2013, 

11. Kadrovske zadeve. 
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K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Potrditev zapisnika 13. redne seje Občinske sveta Občine Piran z dne 25.9.2012. 

Svetniki so z  22 glasovi ZA, (22 prisotnih) potrdili zapisnik 13. redne seje Občinskega 
sveta Občine Piran z dne 25.9.2012.  
 

 Potrditev zapisnika 2. izredne seje Občinske sveta Občine Piran z dne 11.10.2012. 

Svetniki so z  22 glasovi ZA, (22 prisotnih) potrdili zapisnik 2. izredne seje Občinskega 
sveta Občine Piran z dne 11.10.2012.  

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 Vprašanja, pobude in predlogi. 

Alenka ŠUTO je podala nadlenja vprašanja: 

 

1. Ponovno želim obrazložitev za možnost obračališča pred barom Tri papige, parkirnim 

mestom za invalide, par. mesto za dostavo – domačini in taxi službo.  

2. Želim izčrpno poročilo o poteku ustanovitve in delovanja Obalnega tehnološkega 

sklada, ki ga je občina ustanovila mimo občinskega sveta, brez predstavitve namena 

in finančne obveznosti. Iz medijev smo izvedeli, da je Občinam kupila družbo od 

kozmetičarke, ki je dva dni prej imenovala za direktorja svetnika iz vaše stranke. 

Naloga sklada naj bi bila zagotavljanje brezplačnega dostopa do interneta. To pa že 

zagotavlja drugo podjetje, ki se financira iz oglaševanja in ne bremeni našega 

proračuna. Zelo žalostno je, da moramo svetniki izvedeti iz medijev kaj se dogaja v 

naši občini, zato vas prosim, da se naše pobude in vprašanja razložijo vsem svetnikom 

na seji OS. 

3. Zakaj se ne kaznuje lastnike psov, ki niso ustrezno opremljeni, vrečka, nagobčnik in 

povodec. Ni dopustno, da se prosto gibljejo po mestu, saj jih nevestni lastniki puščajo 

brez nadzora in tako lahko pride do ugrizov, kar se je zgodilo na zelenjavnem trgu. 

Mesto bi bilo varno in tudi toliko iztrebkov nebi bilo.  

4. Glede pritožb taxistov pa sledeče, znižajo naj cene prevozov, saj zaračunavajo 10 EUR 

za relacijo Tartinijev trg Fornače. Občina naj poskrbi za njihova parkirna mesta 

oziroma naj določi kje smejo čakati na stranke, ne pa da stojijo tam kjer jim paše in 

oni zahtevajo kje bodo parkirali svoja vozila. 

5. Prestavitev medmestnega avtobusa nazaj na Tartinijev trg je nesmiselna in 

nedopustna. Saj je mesto tako majhno, da ga lahko v 15. minutah prehodiš. Dolga leta 

se ni nihče razburjal da stoji na avtobusni postaji. Izgovori, da so v mestu starejši 

občani pa samo toliko, tudi v drugih mestih so pa jim niso pripeljali avtobus pred hiše, 

mislim, da bi bil že čas, da bi po dveh letih vašega vladanja končno premaknili nekaj 

glede prometne ureditve.  

6. Ponovno vas pozivamo, da kočno zaprete obalo za ves promet razen dostave in 

intervencij. Dostavljalci pa se že dolgo ne držijo ur katere so določene za dostavo. 

Zaradi vremenskih neprilik, poplave, veter in vsled tega tudi nastale škode na obali bi 

bilo nujno zapreti obalo. Ravno tako pa Prvomajski trg, saj stojijo avtomobili po cel 

teden na trgu, čeprav je z odlokom določeno, da se trg več ne odpira. 

7. Občinski svetniki smo bili izvoljeni zato nam ni potrebno znanje tujih jezikov mislim 

pa, da bi nam lahko obrazložili oziroma prevedli podajanje svetnikov italijanske 

skupnosti, da bomo vsi razumeli kaj nam sporočajo.  

Milica MASLO je podala nadlenja vprašanja in pobude: 
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V zadnjem času slišimo govorice, da poteka združevanje Gimnazije Piran s Pomorskih in 

tehniškim izobraževalnim centrom Portorož, domnevno z namenom racionalizacije 

stroškov. Ker je obstoj in fizična prisotnost Gimnazije Piran kot ustanove v strem 

mestnem jedru Pirana posebnega pomena za občino Piran, saj je zato za tan amen 

zagotovila tudi stavbo v kateri gimnazija deluje, v imenu krajanov Pirana želim 

informacije o nadaljni usodi gimnazije. Ker je srednja pomorska šola, ki sedaj deluje v 

okviru Pomorskega in tehniškega izobraževalnega centra Portorož posebnega pomena za 

pomorski značaj in identiteto Pirana in slovenske Istre, ki je pomemben konstituivni del 

države Slovenije, me zanima, kakšne namene ima država v zvezi z izobraževanjem 

pomorškakov v naši državi in na sploh s pomorskih značajem države, kar je tesno 

povezano. Ker sta oba šoli pomembni za Občino Piran meni, da svetniki moramo dobiti 

relevantne in popolne informacije, kaj se s temi šolami dogaja ter kakšne so prednosti in 

pomankljivosti take združitve ter kakšni so dejanski končni izobraževalni in finančni 

učinski. Prav tako nam morajo biti znani razlogi za združevanje ter posledice le tega za 

samobitnost in identiteto piranske občine, ki leži na občutljivem obmejnem območju.  

Sprašujem Župana, ali je Ministrstvo za šolstvo, šport in kulturo Občino Piran uradno 

seznanilo o namenu in končnih ciljih združevanja navedenih šol v Gimnazijo, elektro in 

pomorsko šolo Piran. Če tega ni storilo in Občina Piran še ni pristojno ministrstvo 

zaprosila za uradne informacije o tem kakšne so prednosti združevanja šol, dajem 

pobudo, da stori in na naslednji seji sveta seznani Občinski svet. 

 

Bruno FONDA je podal nadlenje pobude: 

 

1. Parafrasando Federico Fellini,il regista, direi che “La nave va”.La forma mi ricorda 

quella di una nave.La REX ad esempio, che allora era un gigante del mare, come un 

gigante in terra è il progetto denominato “Kastel”.Ma come ogni gigante presenta il suo 

lato buono.In questo caso i suoi due lati buoni.Da una parte la sua FUNZIONALITA,che 

credo essenziale per un centro turistico,come Portorose:parcheggi,particolarmente 

importanti per il vicino Auditorio e poi l’ offerta commerciale ed infrastrutturale.  

  Dall’ altro lato,la sua dimensionalità,che si include degnamente nella Portorose, che 

finora abbiamo voluto e creato: un ammasso alberghiero del realsocialismo,che la logica 

di allora si scontrava contro con ogni elemento estetico e tradizionale.Il progetot proposto 

credo si includa in maniera degna e di pieno rispetto,in questo contesto. 

 

2. Egregio Signor sindaco ,spettabili consiglieri 

  La storia che riguarda l’ asilo e la scuola elementare  di Sicciole sta ormai rasentando i 

limiti della tragicommedia, anzi direi, per la comunità italiana che qui vive e non 

prospera, è una vera e propria tragedia, che nessuno di noi ,nonostante le nostre 

continue dimostranze,ha saputo frenare. Il danno subito dalla nostra numericamente 

esigua comunità, è enorme. Gli abitanti di nazionalità italiana del territorio di Sicciole, 

ormai si indirizzano altrove, inviano i loro figli in altre scuole,determinando un 

immiserimento etnico del territorio. Credo che tutti sappiano di quale importanza è la 

scuola e la sua dislocazione sul territorio, per mantenere viva e vegeta la cultura di un 

popolo.L’ idea fantastica di mantenere a Pirano ,da parte della signora Vojka 

Stular,della scuola slovena è stato, anni fa, un atto importante e significativo per la 

maggioranza. Perchè scuola significa cultura, educazione, civiltà significa vita. E tanto 

più per  una piccola comunità come la nostra, che ogni piccolo terremoto,ogni minima 

scossa, causa catastrofe innominabile. Significa snazionalizzazione di un territorio, 

perdita di una realtà , di una identità, che credo ormai impossibile da far rivivere. Amici 

non cercherò i motivi e le ragioni che hanno portato a tutto ciò, non credo  che saneremo 

il male fatto. Ragioni economiche che tutti conosciamo ragioni politiche che non 

conosciamo. Non so e non mi voglio porre il problema. Quanto mi preoccupa  è il 
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risultato,che mi rende triste e sfiduciato.  Ecco perché, vedo ormai come unica possibile 

soluzione del problema un ulteriore aiuto da parte del nostro comune, che ringrazio per 

la sensibilità dimostrata finora nei nostri confronti,nei vari punti del bilancio comunale 

di quest’ anno.Ed un ringraziamento particolare vada al nostro sindaco per l’ attenzione 

rivolta finora al nostro gruppo etnico,nei suoi più disparati e difficili momenti. Un 

ulteriore aiuto dicevo che si esplicita nella seguente maniera: 

  Finora sono stati assegnati dal governo 150 mila euro,per la costruzione di su detta 

scuola,che però verranno devoluti agli inizi del prossimo anno. Quanto chiediamo è che il 

totale dei fondi per la costruenda scuola vengano anticipati dal nostro comune, al quale 

verranno restituiti nel corso dell’ anno entrante dal governo.In tal senso verrebbe 

accelerato il processo di costruzione della scuola stessa, riducendo forse il danno che 

ormai è già stato perpetrato sul territorio.  Non chiediamo pertanto ulteriore denaro da 

parte del nostro comune, ma semplicemente un prestito. Ricordiamoci soltanto, cari 

amici,che la scuola, l’ istruzione è pietra miliare per lo sviluppo di ogni comunità 

nazionale, senza di essa non c’ e’ e non ci potrà essere nessun ulteriore sviluppo. 

 

3. Per la voce mozioni vorrei proporre oggi una iniziativa che credo opportuna e 

necessaria, umana e logica ,che rispecchia il carattere sociale  della nostra struttura 

politica ed organizzativa,che rispecchia la profonda umanità della nostra società,che non 

sempre fortunata è. La grave tragedia che ha colpito le popolazioni della Slovenia, a 

causa le recenti innondazioni, frane, allagamenti , deve portarci a pensar ed a ragionare 

che un fac –simile poteva accadare anche a noi ed in realtà e' accaduto poco tempo fa 

lungo la valle del Dragogna.Questa volta,per fortuna,le previsioni si sono dimostrate 

errate,colpendo però un altro territorio del nostro Paese. Le immagini che 

quotidianamente ci giungevano mi hanno portato a pensare, quanto importante sia e 

sarà per il futuro la solidarietà tra le nostre genti, l' aiuto che possiamo e dobbiamo 

offrire a coloro che hanno perso tutto, che non ce la fanno più a vivere.La generale 

situazione economica mondiale molto grave,l' accanimento , anche per causa nostra, di 

una natura ormai selvaggia e terribile,ci porta a credere ed a pensare che è  nostro 

obbligo morale, etico,umano, aiutare  in  questi sempre più continui e costanti disastri  le 

popolazioni che hanno assoluto bisogno di un nostro aiuto.Propongo pertanto, come è 

stato fatto anche a livello di comunità locali,una raccolta di fondi tra di noi, da devolvere  

ai nostri fratelli meno fortunati.  

 

Tatjana VOJ je podala nadlenje vprašanje in pobudo: 

 

Uporaba direktive 94/80/ES o volilni pravici in pravici do kandidiranja na lokalnih 

volitvah državljanov Unije, ki bivajo v državi članici, v kateri nimajo državljanstva.  

Prosim za odgovor, ali se sprovaja ta direktiva v Občini Piran: kdo obvešča državljane 

EU, ki bivajo v naši občini, in ki nimajo državljanstva RS, o občinskih volitvah. 

 

Na kakšen način se jih obvešča, kdaj je bila ta direktiva prvič uporabljena in s kakšnih 

uspehom.  

Prosim za podatek, koliko državljanov EU, ki nimajo državljanstva RS, biva v naši 

občini.  

Prosim tudi za točen statističen podatek o številu prebivalstva v občini Piran po 

Krajevnih skupnostih.  

 

Dajem pobudo, da se pobude, predloge in vprašanja svetnic in svetnikov za celotno 

mandatno obdobje da na internet skupaj z odgvoroi in se jih opremi z datumi. 
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K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o proračunu občine Piran za leto 2013 (prva obravnava) 

 

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE PIRAN K PREDLOGU ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE PIRAN 

ZA LETO 2013 (PRVA OBRAVNAVA) NA 14. REDNI SEJI OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE PIRAN 20.11.2012 
 

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance, je podala obrazložitev k predlaganemu Odloku 

o proračunu Občine Piran za leto 2013. 

 

MNENJA, PREDLOGI IN STALIŠČA ODBOROV: 

 

Marjetka ČESNIK, predsednica Nadzornega odbora, je prebrala sklep, s katerim se je 

Nadzorni odbor seznanil s predlogom Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2013, v 

prvi obravnavi in podaja sledeče pripombe in usmeritve: 

1. Na prihodkovni strani predlagamo poostren nadzor nad pobiranjem turistične 

takse in več pozornosti pridobivanju evropskih sredstev, kakor tudi določitev 

prioritet v katere naj se ta sredstva usmerjajo. 

2. Na odhodkovni strani predlagamo, da se preveri povečanje sredstev na postavkah, 

ki izkazujejo veliko povečanje v primerjavi s preteklimi leti. 

Mitja CESTNIK, predsednik Odbora za finance in proračun, je podal pozitivno mnenje k 

predlogu Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2013.  

 

Alen RADOJKOVIČ, predsednik Odbora za gospodarske javne službe, je podal pozitivno 

mnenje odbora z naslednjimi pripombami: 

1. Prouči se možnost dodatne javne razsvetljave na Ulici IX. korpusa v Piranu. 

2. V letu 2013 se prouči možnost nakupa desalinizatorja večjih kapacitet, katerega 

nakup se opravi v letu 2014. 

3. Nasproti zunanjega igrišča ob telovadnici v Luciji se uredi 20 metrski pas 

pločnika na občinski parceli št. 7742/6 k.o. Portorož. 

 

Meira HOT, predsednica Odbora za urbanizem, okolje in prostor, je podala pozitivno 

mnenje odbora k predlogu Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2013. 

 

Andreja HUMAR FATORIČ, predsednica Odbora za turizem in gospodarske dejavnosti, 

je podala naslednje predloge: 

1. Predlaga se, da se povečajo sredstva za pospeševanje turizma in lokalnega 

podjetništva, 

2. Predlaga se Občini Piran, da prouči možnosti združevanja projektov in sredstev 

organizacij, katere delujejo na področju turizma in promocije s ciljem pridobitve 

sinergičnih učinkov in zmanjševanja stroškov, 

3. Predlaga se Občini Piran, da na področju sofinanciranja prireditev v okviru možnosti 

poveča sredstva za sofinanciranje prireditev iz javnega razpisa, pri čemer naj se 

upošteva enakomerna porazdelitev prireditev po območju občine Piran, 

4. Člani odbora za turizem in druge gospodarske dejavnosti se želijo seznaniti s 

programskim poročilom za leto 2012 in programom za 2013 Turističnega združenja 
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Portorož g.i.z. ter ju želi tudi obravnavati na seji odbora pred drugim branjem 

Predloga Odloka o proračunu občine Piran za leto 2013. 

 

Darij BARRILE, predsednik Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči, je podal 

pozitivno mnenje odbora s pripombo, da se črta točka predloga sklepa načrta ravnanja z 

nepremičninami - premoženjem Občine Piran za leto 2013 dopolni z naslednjim 

besedilom: 

»Župan Občine Piran se pooblasti, da sam sprejme načrt razpolaganja za 

nepremičninami – stanovanja in poslovni prostori – v lasti Občine Piran, katerih 

ocenjena vrednost ne presega 20.000,00 EUR.«  

 

Jelka PEČAR, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je podala pozitivno stališče 

odbora z naslednjimi pripombami: 

1. Sredstva za investicijo v gradnjo objekta Osnovne šole Vincenzo e Diego de Castro 

v Sečovljah naj se zagotovijo v celoti in s tem zagotovi takojšen začetek investicije.  

2. V predlog proračuna Občine Piran za leto 2013 naj se ponovno vključi sredstva v 

višini 120.000,00 EUR za izvedbo investicije za dvigalo v Zdravstvenem domu.  

Slavko IVANČIĆ, predsednik Odbora za kulturo, je podal pozitivno stališče odbora k 

predlogu Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2013, v katerem odbor izraža 

zaskrbljenost pri izvedbi programov v javnih zavodih in zastavljenih projektih ter 

predlaga, da se načrtuje sistematično iskanje sinergije, ki bi pripomogla k oblikovanju 

celovite kulturne in turistične ponudbe. 

 

Boštjan VRANJEŠ, predsednik Odbora za šport, je podal pozitivno stališče odbora k 

predlogu Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2013 z naslednjimi pripombami: 

1. Odbor za šport na pobudo Sveta javnega zavoda Športnega in mladinskega centra 

Piran predlaga, da se v proračunu Občine Piran za leto 2013 na postavki 180502 

– Upravljanje in vzdrževanje objektov in naprav zagotovi dodatnih 10.000,00 

EUR in s tem zagotovi enak obseg brezplačne uporabe športnih objektov s strani 

piranskih športnih društev. 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, podpredsednica Odbora za morje in obalni pas, je podala 

pozitivno mnenje odbora z naslednjo pripombo: 

1. Pod proračunsko postavko 1305 »Vodni promet in infrastruktura« se doda naročilo 

študije obnove in nadgradnje »Avstrijskega« pomola v Portorožu v vrednosti 

15.000 EUR. 

Odbor je predlagal pobudi vezani na proračun: 

1. Odbor za morje in obalni pas daje Občinskemu svetu Občine Piran pobudo, da se 

iz naslova pristojbine za uporabo objektov za varnost plovbe pridobijo sredstva za 

vzdrževanje objektov, na katerih so postavljeni svetilniki in obalne luči.  

2. Odbor za morje in obalni pas daje Občinskemu svetu Občine Piran pobudo, da se 

takoj pristopi k pripravi študije in dokumentacije za celovito obnovo notranjega in 

zunanjega mandrača v Piranu. 

 

Dr. Luciano Monica, predsednik Komisije za vprašanje italijanske narodnosti daje 

pozitivno mnenje k predlogu Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2013 z naslednjimi 

pripombami: 



8 

 

8 

 

1. Glede rekonstrukcije Osnovne šole Vincenzo e Diego de Castro v Sečovljah 

predlagamo, da bi zaradi negotovosti   financiranja ministrstva  Občina Piran 

založila  sredstva v višini celotne investicije, 432.372,00 EUR  na podlagi 

predhodne pogodbe med Občino in ministrstvom za povračilo sredstev. 

 Obrazložitev: Na ta način bi se lahko takoj pričelo z deli. 

2. Pod postavko št. 180.307 Kultura predlagamo, da se ohrani znesek 100.600 EUR, 

in sicer tako, da se znesek, dodeljen v letu 2012, ohrani v isti višini tudi v letu 

2013. 

 Obrazložitev: Kultura je za italijansko narodno skupnost ključnega pomena za 

njeno dejavnost in obstoj.  

3. Predlagamo ohranitev postavke: Postavitev tabel  s starodavnimi  krajevnimi 

imeni tudi  v naslednjem letu, s tem da se ohrani isti znesek kot leto prej. 

 

4. Vzdrževanje Tartinijeve hiše – predlagamo, da se ohrani  znesek v isti višini kot v 

preteklem letu. 

 

 

PRIPOMBE IN PREDLOGI SVETNIKOV: 

 

Milica MASLO, občinska svetnica: Imam nekaj pripomb oz. predlogov k proračunu. Ob 

zavedanju ostrih finančnih pogojev in poslovanja tako Občine kot države moramo 

zagotavljati sredstva za nekatere projekte. Ker so po zakonu predpisani, bom podala 

nekaj pripomb: 

15. poglavje – varovanje okolja in naravne dediščine. Področje, kjer delam in ga poznam. 

Program gospodarjenja z odpadki predvideva tudi zapiranje odlagališča Dragonja in je 

tudi v načrtu razvojnih programov predvideno financiranje v treh letih. V prvem letu je 

predvideno 100.000,00 EUR za začetek, v preostalih dveh letih pa 350.000,00 in 

310.000,00 EUR. Predlagam, da se poleg 100.000,00 EUR, ki je predvidenih v letu 2013, 

preostanek zapiše v NRP v letu 2014. JP Okolje d.o.o., ki upravlja s tem odlagališčem, 

mora obveščati tudi agencijo RS za okolje (ARSO), kako napredujejo, delajo z zapiranjem. 

Še v letošnjem letu je potrebno seznaniti ARSO, kako bomo zagotavljali sredstva v 

proračunu. V primeru, da pride do kakršne koli komplikacije, bo zelo težko zagovarjati 

financiranje v treh letih. Zato predlagam, da se zapiše financiranje v dveh letih, in 

odvisno od tega, kako se bo zadeva lahko realizirala, eventualno do razvoja dogodkov. V 

letu 2014 še vedno lahko zaključujejo ta dela v letu 2015, če bo ARSO in ministrstvo za 

kmetijstvo in okolje to dovolilo. Upam, da sem s strani pripravljalcev proračuna bila 

razumljiva. Se pravi, da se zagotovijo sredstva v NRP v letu 2013/2014.  

V postavkah, ki se nanašajo na ravnanje z odpadno vodo, je razvidno, da so sredstva zelo 

majhna. Zato predlagam, da glede na to, da že dolgo let sedim v tem Občinskem svetu in 

da so predvsem v primarne kanalizacije v občini Piran vložena velika sredstva, ki so 

zakopana pod zemljo, čakajo še sekundarno kanalizacijo. Glede na to, da imamo zelo 

veliko naselij, ki je ekstenzivna poselitev, predlagam, da se preuči možnost zagotavljanja 

sredstev za sofinanciranje malih čistilnih naprav. Torej da se na teh območij, kjer je 

poselitev ekstenzivna, omogoča tudi izgradnja malih čistilnih naprav. To je zelo 

pomembno, predvsem za tiste hiše in stavbe, ki so narejene na črno in jih poskušajo 

legalizirati. Izgovarjajo se pa pri plačilu komunalnega prispevka, češ, da ni 

infrastrukture. Za določene zadeve je najbrž to možno še urediti tudi na takšen način, če 

Občina spodbuja tudi gradnjo malih čistilnih naprav in s tem preneha vlagati tako zelo 

velika sredstva v primarne kanalizacije, za sekundarne kanalizacije pa zmanjkuje 

denarja.  

O poglavju Zdravstveno varstvo bom povedala še nekaj besed. Čeprav je predsednica 

Odbora za družbene dejavnosti že v sklepu tega odbora povedala, da je odbor za to, da se 
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vključijo sredstva za dvigalo, želim vprašati, ali glede na to, da so viri za financiranje 

tega projekta negotovi, ne bi v postopkih, ki že zdaj potekajo, in pogovorov z investitorji 

na območju, na katerem sedaj stoji zdravstveni dom, razmišljali tudi o tem, da tisti, ki bo 

imel priložnost in morda celo privilegij, da vlaga na tem območju, vlagal tudi kaj 

sredstev v podobne namene, kot je to dvigalo. Ne nazadnje smo pri sprejemu odloka o 

ustanovitvi Javnega zavoda Obalne lekarne napisali, da bodo o njihovem presežku 

odločali člani sveta zavoda in ta presežek usmerjali v občinske proračune, in sicer za 

namene s področja zdravstva. Menim, da bi bilo iz tega naslova možno vlagati v to 

dvigalo. Torej, neka odločitev, da dvigalo ni potrebno zaradi tega, ker bomo delali 

zdravstveni dom v Luciji in bomo preselili dejavnost iz zdravstvenega doma Piran v 

Lucijo je preprosto nesprejemljivo. Če bomo iz Pirana vse preselili v Lucijo, ne bomo 

mogli reševati problemov v Piranu zaradi intenzivnega staranja populacije. Že splošni 

podatki o staranju populacije govorijo, da se je v zadnjih letih populacija v povprečju 

postarala za dve leti. K nam se pa priseljujejo tudi upokojenci iz drugih krajev in 

odstotek starejšega prebivalca nad 65 let v občini Piran oziroma v starem mestnem jedru 

je za nekaj odstotkov višji od slovenskega povprečja. Torej vsaka javna ustanova tako v 

naši občini kot državi bi morala biti brez arhitekturnih ovir in prej ali slej, če bo v javni 

uporabi tudi stavba Zdravstvenega doma v Piranu, potrebno zagotoviti dvigalo ne glede 

na to, kakšne dejavnosti bodo tam notri. Menim pa, da v nobenem primeru ni možno 

čisto vsega preseliti iz Pirana v Lucijo, ker bo tam narejen novi zdravstveni dom.  

Kultura, šport in nevladne organizacije: Svetilnik na Punti 20.000,00 EUR, in sicer za 

študijo izvedljivosti projektov in projektno dokumentacijo. Približno pred osmimi leti je 

že bil narejen projekt oziroma študija, kaj bi bilo možno in primerno narediti na tem 

svetilniku. Gotovo obstaja v arhivih, in ne rečem, da to niste vedeli ali pogledali. Zanima 

me, ali je potrebno še enkrat delati sondaže in študije, če so bile te zadeve že narejene, in 

obstajajo tudi idejne rešitve, kaj bi bilo na svetilniku na Punti. 

Rekonstrukcija godbenega doma v Piranu: 20.000,00 EUR. Zanima me, kaj bo narejeno, 

glede na to, da v NRP za naslednja leta ni predvideno nič drugega. 

Poglavje 19. – izobraževanje: Za združevanje vrtcev je predvideno 20.000,00 EUR. V 

obrazložitvi piše, za stroške združevanja vrtca Piran in Lucija, pa me zanima, kaj je 

vključeno v te stroške. Na svetu zavoda je bilo izpostavljeno to vprašanje, da bi svet želel 

vedeti, kaj je vključeno v stroške 20.000,00 EUR. 

 

Milica MASLO, občinska svetnica: Zahvaljujem se vam za informacije, saj te detajle 

svetniki ne moremo poznati. Zato hvala vsem in tistim, ki bodo gledali sejo. Ne glede na 

to bi bilo potrebno svetnike in KS Piran obvestiti, da se ne širijo napačne informacije, ki 

povzročajo nejevoljo.  

 

Dr. Luciano MONICA, občinski svetnik: Grazie. Sarò molto breve, anche perché le 

richieste che provengono dalla Comunità autogestita sono più o meno le stesse che ho 

presentato prima. Riguardano il capitolo 4, numero 040307, per la promozione della 

cultura del territorio laddove si richiede di mantenere invariato l'importo previsto e 

realizzato quest’anno per l’affissione dei toponimi, secondo è il capitolo 18, numero 

1802901, si richiede di mantenere l'importo che è stato assegnato anche quest'anno per 

la manutenzione di Casa Tartini e terzo è il capitolo 19, il numero 190324,   che riguarda 

l'edilizia scolastica e ciò che avevo anche detto prima, e riguardava la nostra 

commissione, di anticipare da parte del Comune l'importo per iniziare subito i lavori 

presso la scuola periferica della Vincenzo e Diego de Castro a Sicciole. 

 

Bruno FONDA, občinski svetnik: Egregio Signor sindaco, spettabili consiglieri.  Vorrei 

soltanto come preambolo, come parentesi, vorrei segnalare che la Costituzione slovena 

nell’ art. 5 e 65 evidenzia l’uso e la conoscenza della  lingua italiana nelle zone 
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mistilingui e la parifica con la lingua slovena. Questo come anticipazione. - La storia che 

riguarda l’ asilo e la scuola elementare  di Sicciole sta ormai rasentando i limiti della 

tragicommedia, anzi direi, per la comunità italiana che qui vive e non prospera, è una 

vera e propria tragedia, che nessuno di noi ,nonostante le nostre continue dimostranze, 

ha saputo frenare. Il danno subito dalla nostra numericamente esigua comunità, è 

enorme. Gli abitanti di nazionalità italiana del territorio di Sicciole, ormai si indirizzano 

altrove, inviano i loro figli in altre scuole, determinando un immiserimento etnico del 

territorio. Credo che tutti sappiano di quale importanza è la scuola e la sua dislocazione 

sul territorio, per mantenere viva e vegeta la cultura di un popolo. L’ idea fantastica di 

mantenere a Pirano, da parte della signora Vojka Stular, della scuola slovena è stato, 

anni fa, un atto importante e significativo per la maggioranza. Perchè scuola significa 

cultura, educazione, civiltà significa vita. E tanto più per  una piccola comunità come la 

nostra, che ogni piccolo terremoto, ogni minima scossa, causa catastrofe innominabile. 

Significa snazionalizzazione di un territorio, perdita di una realtà , di una identità, che 

credo ormai impossibile da far rivivere. Amici, non cercherò i motivi e le ragioni che 

hanno portato a tutto ciò, non credo  che saneremo il male fatto. Ragioni economiche che 

tutti conosciamo….. ragioni politiche che non conosciamo…..Non so e non mi voglio porre 

il problema. Quanto mi preoccupa  è il risultato, che mi rende triste e sfiduciato. Ecco 

perché, vedo ormai come unica possibile soluzione del problema un ulteriore aiuto da 

parte del nostro comune, che ringrazio per la sensibilità dimostrata finora nei nostri 

confronti, nei vari punti del bilancio comunale di quest’ anno. Ed un ringraziamento 

particolare vada al nostro sindaco per l’ attenzione rivolta finora al nostro gruppo etnico, 

nei suoi più disparati e difficili momenti. Un ulteriore aiuto dicevo che si esplicita nella 

seguente maniera: Finora sono stati assegnati dal governo 150 mila euro, per la 

costruzione di su detta scuola,che però verranno devoluti agli inizi del prossimo anno. 

Quanto chiediamo è che il totale dei fondi per la costruenda scuola vengano anticipati dal 

nostro comune, al quale verranno restituiti nel corso dell’ anno entrante dal governo. In 

tal senso verrebbe accelerato il processo di costruzione della scuola stessa, riducendo 

forse il danno che ormai è già stato perpetrato sul territorio. Non chiediamo pertanto 

ulteriore denaro da parte del nostro comune, ma semplicemente un prestito. 

Ricordiamoci soltanto, cari amici,che la scuola, l’ istruzione è pietra miliare per lo 

sviluppo di ogni comunità nazionale, senza di essa non c’ è e non ci potrà essere nessun 

ulteriore sviluppo. Grazie. 

 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, občinska svetnica: Moram pohvaliti kadrovski del 

proračuna. Želim se pa dotakniti premičnega dela premoženja. Točka 2. – informacijska, 
strojna oprema. Vsako leto se na tem dela in sem  mislila, da se je občina že opremila. Ali 

je to namenjeno za novo firmo? Dotaknila se bom tudi nove firme iz drugega razloga, 

namreč: uporaba sredstev 21.000,00 EUR, odloča Občinski svet (saj smo kupili 

Kozmetično firmo?). Ker 4. člen govori, da kar je nad 21.000,00 EUR, mora odločiti 

Občinski svet. Zanimajo me nadaljnja sredstva za to firmo. Pod katero točko ste jih dali 

oziroma kje ste jih uporabili? Ali je bilo to iz namena točke. Načrt premičnega 
premoženja, pod točko 2. specialne priloge ali je bilo to pod Ostale spodbujanje – točka 

1403. Želim odgovor, ker je šlo ogromno denarja za to, glede na to, da se take stvari že 

izvajajo. Promocija Slovenije s sredstvi 1.200.000,00 EUR – to je 200 odstotkov. Menim, 

da smo zelo razkošni, da damo na promocijo, namesto da bi se odločili, da investiramo 

tam, kjer je potrebno. Zanima me, če bodo ta sredstva, ki jih vi predvidevate, v večinski 

meri ali iz Evrope. Imate ta sredstva že zagotovljena?  

Pridobivanje in distribucija energetskih surovin. Ko sem prebrala razlago, ni bilo zame 

nič konkretnega. Nobenega konkretnega primera, ne vidim nobenega primera uporabe 

sredstev. Primarno in sekundarno izobraževanje. Dotaknila se bom treh tem, za katere 

se mi zdi, da se ponavljajo, in sicer: 187.100,00 EUR: pomoč šolajočim, pomoč šolajočim v 
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osnovni šoli in regres prevozov v šolo. Ta regres se ponavlja iz točke v točko. V vseh treh 

točkah je regres, ampak tako ne gre. Želim, da mi citirate konkretne številke, ker teh ni. 

Samo ponavljajo se. Prosim, da mi citirate točne številke, ali so prvi šolajoči tisti, ki so v 

delovnih organizacijah ali v javnih podjetjih, ali so to kakšni drugi šolajoči, ker štipendij 

ni nič. Glede na to, da je bilo že na Odboru za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči 

razloženo, da gre 100.000,00 EUR iz naslova, da bo za pridobivanje parcel, ki jih bo 

potrebno pridobiti zato, da gre 100.000,00 EUR namenjenih, kljub temu da je plan zelo 

obsežen in da ta denar bo namenjen za nakup poslovnih prostorov ali objektov. Z 

1.300.000,00 EUR, ki ga imate v planu, se je to zmanjšalo na 200.000,00 EUR, kar je v 

redu. Čudi me, da pri prodaji premoženja ne upoštevate ene stvari, na kar sem tudi 

opozorila in bi bilo smiselno. Glede na to, da k vam hodijo ljudje in sprašujejo za prodajo 

parcel, glede na to, da se s tem ukvarjam in marsikoga napotim tudi na Občino, da se gre 

sam pozanimat kako in kaj. Menim, da bi bilo smotrno dati na prodajo tiste parcele, ker 

nekateri jih imajo ogledane. Torej, parcele oziroma nepremičnine, katere vam bodo šle, 

ne nepremičnine kar tako, da se dajo gor, ker je nekomu v interesu, da se ta sredstva 

zmanjšujejo za vsako licitacijo manj. Krajevne skupnosti so me opozorile na zmanjšanje 

sredstev, ki jih dobijo, razen tisti, ki imajo srečo, da oddajajo svoje poslovne prostore. In 

drugo, kar so me opozorili, je to, da pravijo, da je tudi Občina zmanjšala sredstva, ampak 

vprašanj: zakaj podjetja v lasti Občine, zakaj se pa tam niso zmanjšala sredstva za plače 

in ostale zadeve. Glede na to, da sem vedela, kaj se porabi, imate samo dve KS tajnice in 

mi je jasno, da človeka moramo plačati, če te stvari opravlja. Ampak me čudijo izjemno 

veliki odhodki, ki sem si jih po KS zapisala. Vem, da dobijo dosti denarja notri, ampak, 

recimo, anomalije pri pisarniških in splošnih materialih. Vsi porabijo nekje okoli 

2.600,00 EUR in vidim, da si za službena potovanja izplačujejo samo KS Portorož, KS 

Sečovlje in KS Padna. Tekočega vzdrževanja je tudi veliko. Te postavke me zanimajo, ker 

so me ljudje opozorili in tudi vprašali.  

 

Mitja CESTNIK, občinski svetnik: Repliciral bom kolegici Lovšin in Alenki Šuto, ker je 

podala tudi svetniško vprašanje. Kar se tiče svetniškega vprašanja, verjamem, da bodo 

strokovne službe pripravile odgovor. Prosim, da se vsem tehniške podrobnosti posreduje 

tudi kolegici Lovšinovi, tako da se bodo odpravile vse nejasnosti. Kar se je prebralo v 

časopisih, marsikaj ni res. Vem, da je večina ljudi verjela v dobri veri tisto, kar je pisalo, 

ampak niso vsi mediji povzeli stvari tako, kot dejansko so. Lahko bi mediji preverili, šli v 

uradne evidence in preverili točne podatke, vendar niso. Primorske novice so citirale 

dokaj pravilno zadeve, kot so bile. Moram povedati, da ni res, da obstajajo komercialni 

ponudniki, kar se tiče dostopa do interneta. Obstajajo ponudniki, obstajajo drugje, ki 

ponujajo to za neko plačilo oziroma nekdo drugi to zadevo plača. Vsi vemo, da je občina 

Piran turistična občina in da je ta projekt dober. Navsezadnje je bil ta projekt v volilnem 

programu, pa ne samo našem. Mi na tem področju capljamo za drugimi občinami, 

prestolnicam. Na Hrvaškem je veliko mest priobalnih in tudi nepriobalnih in v 

notranjosti, ki te projekte imajo že leta, že izpeljane. Tudi velike prestolnice, kot so 

London, Paris, Ljubljana, se odločajo za te stvari. Odločili smo se, da bomo to stvar vodili 

na transparenten način, v skladu z zakonodajo in mnenji pristojnih inštitucij, kot so 

računsko sodišče, komisija za preprečevanje korupcije itd. Zaprosili smo tudi za 

dovoljenje za delovanje Agencijo za pošto in elektronsko komunikacijo RS, kajti vsak ne 

more to kupiti, inštalirati dva ruterja kakšna manjša firma, a nima niti licence za 

opravljanje te dejavnosti oziroma dovoljenje vpisa v register nacionalnih operaterjev. Mi 

smo to pridobili in zaprosili smo agencijo, da nam zaradi zasičenih določenih frekvenc 

naredi nove frekvence, in lahko rečem, da se je včeraj iztekel razpis, ki je bil objavljen v 

Uradnem listu, in pridobili bomo določene frekvence četrte generacije mobilne telefonije 

zaradi določenih tehniških rešitev, do katerih bomo v občini Piran lahko do tega 

dostopali samo Občina Piran, Obalni tehnološki sklad, Mobitel in Simobil. Te zadeve so 
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narejene tako, kot je treba. Zakaj ni bil projekt predstavljen prej? Tukaj vam dam 

popolnoma prav. Projekt ni bil predstavljen prej, ker je bil zelo ambiciozen in zasnovan 

tudi stroškovno. Uporabili smo določeno opremo, ki ni ravno standardna, kar pomeni, da 

je cenovno zelo ugodna, čeprav vsi proizvajalci pravijo, kako vsa oprema deluje, se na 

koncu v praksi pokaže, da ni res. Odločili smo se za pravo opremo in tehnološke rešitve, 

ki so odprtokodne narave. Zato, da nam ne bo treba plačevati licenc. Hoteli smo imeti 

omrežje v dovolj velikem obsegu, ki bi ga lahko občanom tudi ponudili. Trenutno je v 

občini Piran preko 30 dostopnih točk, ki delujejo oziroma od teh je nekaj v fazi priklopa. 

Do konca leta planiramo še 80 – 100 dostopnih točk. Dnevno imamo preko 400 

uporabnikov. Kar se tiče stroška, ki bremeni proračun: tisti, ki je pomembnejši. Naj vam 

povem, da je v mesecu septembru Občina Domžale podpisala pogodbo z nekim 

operaterjem za 260.000,00 EUR za 27 dostopnih točk. To je približno 8.000,00 EUR po 

dostopni točki, mi bomo imeli 80 dostopnih točk za 50.000,00 EUR, in to je 500,00 EUR 

po dostopni točki. Analogija je približno tako, kot če bi mandrač namesto za 3.000.000,00 

EUR gradili za 300.000,00 EUR, vsi bi se pa vtaknili v to, da projekt vodi občinski 

svetnik. Rezultat tega je, da bo občina Piran imela vrhunsko omrežje z največjo 

penitracijo in največjo možno hitrostjo po tej tehnologiji v RS. 

 

Tatjana VOJ, občinska svetnica: Nadaljevala bom tam, kjer je gospa Milica menila, da bi 

bilo potrebno izvesti čistilne naprave v manjših krajih, kjer so silno potrebne. Vi veste, 

da smo že v proračunu za leto 2010 predvideli za Sv. Peter, leta 2011 smo rekli, da je 

gradbeno dovoljenje že skoraj na poti, zdaj pa pišemo, da bomo odkupili zemljišča. Zakaj 

bomo šele zdaj odkupovali zemljišča? Zato, ker nam je NO, ki je pregledoval KS, lepo 

napisal, da so nam v KS porabili finančna sredstva, ki so bila namenjena temu, za 

kakšne druge namene. Menim, da do takega poslovanje ne sme priti, da so oškodovani 

krajani Sv. Petra, ki bi radi imeli kanalizacijo enkrat sprovedeno. V številki 150207 – 
kanalizacije ste nam navedli vsoto 368.000,00 EUR za izvedbo kanalizacije. Verjetno tudi 

po KS, mi smo že lani želeli, da se take večje vsote razčlenijo, da bomo vedeli, kaj se 

skriva za tako velikimi vsotami. Torej, kaj se bo tam delalo? Verjamem, da kanalizacija, 

ampak kje in kdaj? Vidim, da pod meteorno kanalizacijo je zavedeno 25.000,00 EUR. Za 

koga je predvideno popravilo meteorne kanalizacije? Zopet bom povedala kaj o Sv. Petru, 

tako kot teče voda sredi glavne ceste na KS Sv. Peter, za avtobusno postajo se ruši levi in 

desni breg, to je nekaj neznosnega. Kdo bo uredil tisto kanalizacijo? Za take vsote bi 

želela, da je v Sv. Petru kaj narejeno. Vsako leto odkupujemo zemljišče in po dveh letih 

še ni odkupljeno. Zanima me, kako bomo skrbeli za naše starejše občane naše drage 

občine. Prevoz pacientov je silno draga postavka. Dvomim, da si lahko ljudje privoščijo 

prevoz na svoje lastne stroške iz Pirana v Lucijo. Zato predlagam, da uvedete kakršen 

koli avtobus, ki bo vsako uro na razpolago takšnih pacientom, ki morajo na pregled v 

Lucijo. To mislim pod zdravstveno varstvo št. 17. Socialno varstvo materialno ogroženih 
pod št. 20049004, kjer ste predvideli 287.280,00 EUR za socialno varstvo materialno 

ogroženih. Predlagam, da v smislu podpore tistim, ki so resnično socialno ogroženi, da 

jim omogočimo, da se jim ne zapre voda, da se jim ne zapre elektrika in da bi uvedli 

socialno tarifo za tiste, ki tega zneska vode in elektrike ne zmorejo. Jaz sem to že slišala 

in zato dajem to naprej, ker vem, da se je nekje že to uvajalo v Evropski uniji. Ne bom 

govorila samo o Sloveniji, ker mi smo v Evropski uniji, in poglejmo, kako delajo drugod. 

Socialna tarifa za ljudi, ki tega ne zmorejo, bi bila pravilna. Podjetju Elektro ni potrebno, 

da imajo take dobičke, naj si zmanjšajo in dajo revnim, ki so potrebni. Križišče Tomi, tam 

se mi zdi, da razmišljanje krajanov ni ravno pravo. Z razmišljanjem strokovnjakov, 

menim, da se tam zapravi preveč denarja za nekaj, kar je nesmotrno in nesmiselno. 

Mogoče le takrat, ko gradimo kakšna križišča in krožišča, ko upravljamo kakšno cesto, 

da se takrat pravilno premisli, ne da se potem nekdo še spomni, da želi imeti še to pa to, 

kar bi bilo v sklopu gradnje že lahko narejeno. 
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Slavko IVANČIĆ, občinski svetnik: Repliciram gospe Lovšinovi. Glede pripombe za KS 

Padna, vem, da nimajo profesionalne tajnice in ne bom komentiral potne stroške. Tajnica 

KS Portorož je v delovnem razmerju in ima po zakonodaji pravico potnih stroškov Izola – 

Portorož – Izola. 

 

Zora MUŽINIĆ, občinska svetnica: Sledljivost projektov, kako potekajo, zakaj potekajo 

prav tako in kdo so tisti, ki so izbrani, da te projekte izvajajo ali pripravljajo 

dokumentacijo. Ponovno se vračam k tisti točki dnevnega reda, ko sem poudarila, da o 

določenih stvareh nismo obveščeni. Iz tega lahko sklepam, da so nekatere stvari zanalašč 

prikrite. Namreč, da mora kolega Mitja tukaj na dolgo in široko razlagati, kako poteka 

delo in je visoko strokovno in kvalitetno nastavljeno, je posledica tega, da teh podatkov 

ne moremo dobiti nikjer drugje. Nekoliko bom rekla, radovedni ali nezaupljivi novinarji 

kar roko na srce imajo kdaj pa kdaj tudi razlog, so pa potem razlog: diskreditiraj, žalitev 

ali pa celo žuganje, da širijo ne resnico. Mi pa tukaj izpademo kot neka gruča ljudi, ki ne 

verjame nič ali pa verjame prav vsemu, kar sliši. Zato vam res polagam na srce, da 

določene stvari spravite na internetno omrežje, ki so dostopni vsem nam v skladu s 

tistim, kar je že maja povedala Tatjana Voj, namreč: s podporo vseh nas, da se odgovori 

na svetniška vprašanja postavijo na ogled javnosti. Glede Pirana se bom dotaknila 

projekta javne razsvetljave in sanacije Punte. Javna razsvetljava je bila načrtovana kot 

investicija v letošnjem letu in smo iz KS posegli v ta projekt in smo zelo konstruktivno 

sodelovali. Zataknilo se je pri spomeniškem varstvu in obliki svetilk. Namreč pri takih 

projektih je zelo pomembno, da kakšen zunanji strokovni sodelavec pregleda projektno 

dokumentacijo in ugotovi, da se lahko privarčuje 200.000,00 EUR. Zato vam priporočam 

tudi v tistem delu dnevnega reda, ko bomo glasovali o Odloku o koncesiji za opravljanje 

lokalne gospodarske javne službe posodobitve in vzdrževanja infrastrukture javne 

razsvetljave, da imamo v vidu strokovnost in transparentnost tisto, kar nam zagotavlja 

tudi gospodarno in varčno razpolaganje s sredstvi. Vsi vemo, da sanacija Punte je obala, 

klif, ki se stalno kruši in dejansko zgublja v svoji obli.ki. Vemo, da se tudi v takem 

načinu obnavlja pas plaže. To pomeni, da če odpeljemo tako kamenje, zgubimo potem na 

obalnem pasu in naprtimo dodatne stroške pri pospravljanju in odvozu tovrstnih 

materialov. In če so to tik ob morju, je to nujno potrebno. Rada bi omenila tudi tam, kjer 

se govori o nepremični kulturni dediščini. To, da ste se lotili prenove in ohranjanja 

svetilnika, je zelo pohvalno, kajti gre za eno najbolj vidnih in izpostavljenih točk in vedut 

mojega mesta. Rada bi vam povedala tudi naslednje: že nekajkrat sem opozarjala, da za 

mene in verjetno tudi za marsikoga od vas pomen kulturne dediščine predstavlja tudi 

drugi in podobni in tako izpostavljeni objekti v mestu. Potem pa v proračunu vidim 

postavko, kjer je 1.000,00 EUR namenjeno kot pomoč pri prenovi fasad občanom, ki 

imajo recimo kredit in se jim iz tega plačujejo obresti. 4.000,00 EUR, ki so namenjeni 

oziroma si bodo delili cerkev sv. Jurija, je tako zanemarljivo in tako majhno, da bi lahko 

s tem postavili spomenik, nagrobni spomenik, na katerem bi obeležili, da je umrla tudi 

skrb za kulturno dediščino. Pa ne zato, ker je umrla ampak, ker je zelo težko sprejeti, da 

so določene točke v mestu pa ne samo svetilnik tako malokdaj na vrstnem redu pri 

ohranjanju in pri vzdrževanju mesta. Navsezadnje ima tudi krstilnica zelo slabo in 

poškodovano fasado. Turistično združenje LTO: že lani smo predlagali, da sredstva, ki jih 

dobijo, tako kot je predlagal odbor za turizem, da bi redno poročali, kako namensko 

porabljajo sredstva. Včasih ne moremo verjeti, kako je na tak način zapravljeno na 

desetine tisoč evrov, tudi snemanje tega slavnega videa VIP Portorož, ki navsezadnje ne 

vem, komu je namenjen in Turistično združenje Portorož, za katerega se toliko denarja 

nameni za promocijo, zelo pogrešam tisti drugi del, kaj promovirajo. Ali se sploh 

zavedamo, kaj od turizma želimo tukaj prodajati? Že neštetokrat sem prosila, da se 

povežemo, če ne drugega v Piranu v kulturnih vsebinah, ki so povezane s Tartinijem. 

Ogromno denarja gre za promocijo in potem vidim v časopisu plakat Pirana, ki je 
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postavljen na nekem sejmu na Dunaju, pred katerim pijete kavo. Če je to način 

promocije in če je to vsebina tega kraja, torej če prodajamo samo njegovo slikovitost, ta 

denar, ki ga dobi LTO, ni dobro porabljen. Najprej postavimo produkte. Organiziramo 

delavnice, nimamo pa stvari, ki bi dvigale atraktivnost tega prostora. Govorim tudi za 

Piran, sploh pa za širšo območje. Govorim tudi za Avditorij, in Avditorij in Turistično 

združenje je idealno povezava. Zdravstveni dom Piran, ostala naj bi metadonska 

ambulanta, dežurna ambulanta in zmanjšan dnevni center za starejše občane. Ali si v 

Piranu nekdo prizadeva za to, da ostane metadonska ambulanta? Če že delajo nov objekt 

v Luciji, potem uporabnikom teh storitev zagotovite diskretno in dosti bolj primerno 

oskrbo na lokaciji, ki ni v strogem mestnem jedru. Kar se pa tiče ljubiteljske kulture, 

menim, da bi morali biti ta postavka še enkrat pregledana.  

 

Alen RADOJKOVIĆ, občinski svetnik: Podal bom manjšo repliko in dopolnitev gospe Voj 

glede kanalizacijo. Namreč, strinjam se s tem, kar je rekla, in dodajam, da sam opažam, 

da je premalo sredstev za pokrivanje investicije v kanalizacijo. Evropska uredba 

predvideva, da moramo na določenih področjih imeti 95 odstotkov pokritost s 

kanalizacijo, sedaj pokrivamo nekaj čez 80 odstotkov. Govorim tam, kjer je potrebno. 

Dodal pa bom, da tista postavka, ko ste vprašali po postavki, ima vsebino in ta je 

usklajena med Občino in JP Okoljem. Res da mogoče ni podana po postavkah, ampak jo 

imamo in so po ulicah. Ne bom govoril v imenu strokovnih služb, ampak menim, da bo do 

naslednjič oziroma drugega branja to predstavljeno. Ampak to imamo. 

 

Andreja HUMAR FATORIČ, občinska svetnica: Glede na to, da predsedujem Odboru za 

turizem in druge gospodarske dejavnosti in podpredsedujem Odboru za finance in 

proračun, sem podrobnosti o tem proračunu predstavila že na obeh odborih. Kar bi rada 

tukaj na splošno povedala in opozorila, je to, kar sem se oglasila že lani, ko sem 

poudarjala, ko smo zašli v krizo. Menim, da naš proračun ni uravnan protikrizno 

oziroma razvojno v smislu, da poskrbimo za to ali vsaj poskušamo nekaj narediti. 

Prihodnje leto zvišajmo prihodkovno stran proračuna, kajti vemo, da je na odhodkovni 

strani težko zniževati potrebe in standardi so utečeni na neki določeni ravni. Zato bom to 

svoje izhodišče ponovno ponovila. Razčlenjeno skozi proračun bom rekla takole: na prvi 

pogled, kdo bo ustvarjal proračun poleg davčnih prihodkov. Predvsem vemo, da proračun 

ustvarja gospodarstvo. Naša osnovna gospodarska panoga je turizem in naj bi bilo tudi 

podjetništvo. Panoge, ki lahko pomembno pridonesejo turizmu in glavni gospodarski 

dejavnosti in tudi v kmetijstvu. In če izhajam iz teh postavk, ki so v proračunu, naj 

rečem, da morda na prvi pogled izgleda, da ima gospodarstvo indeks 197, se pravi, da se 

sredstva povečujejo za 197 odstotkov in da je planirano 2.000.000,00 EUR, vendar je to 

samo »make up« na prvi pogled, kajti po drugi stran so tu predvidena sredstva projektov, 

ki bodo šele prijavljena na evropske projekte, in naj bi od njih pridobili še 1.300.000,00 

EUR. Se pravi, da so to neka efektivna sredstva, ki nam zagospodarstvo in podjetništvo v 

občini Piran še niso zagotovljena. Planiramo jih in jih bomo poskušali pridobiti. Stanje v 

turizmu vsi dobro poznamo in bi ga morali pospešiti. Če gledamo v primerjavi 

gospodarstvo, ki dobi 700.000,00 EUR, ga pa mi dejansko, če seštejem te druge postavke 

za krpanje cest. Ceste po KS, občinske ceste, za vzdrževanje cest porabimo 2.000.000,00 

EUR. Menim, če pogledamo v praksi, so bile lanske postavke v proračunu enake oziroma 

ne vidim nekega napredka. Dela naj dobijo piranska podjetja in piranski podjetniki. 

Kajti skozi njihova izvajanja se obračajo sredstva v naš proračun. Aktivna politika 

zaposlovanja: 177.500,00 EUR. Menim, da je to v naši občini drobiž v primerjavi s 

proračunom. Zaradi tega, če ljudi ne zaposlujemo so večji izdatki skozi socialne in druge 

transferje, ki jih ima Občina. Zato menim, da bi morali aktivni politiki zaposlovanja 

nameniti bistveno več sredstev in da je premalo sredstev namenjenih za pospeševanje 

kmetijskih dejavnosti, ker je to ozko povezano s turizmom. Če bi namenili več sredstev 
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tudi v kmetijstvu, v aktivno politiko zaposlovanja in pospeševanja podjetništva, gre v 

turistični zeleni občini zelo dobro skupaj. Ko bi določene zelene površine namenili 

kmetijskim pridelkom, bi zaposlovali in pridobivali nove kmete in bi bili ljudje zaposleni 

in bi pridobival ekološke proizvode. Pogrešam spodbujanje ekološkega kmetijstva v 

občini Piran. Ko sem poslušala stališča odborov, bom rekla, da tudi Odbor za kulturo 

ugotavlja in pogreša sinergične učinke na področju vseh naših javnih zavodov in 

organizacij. Menim, da kultura in turizem gresta v turistični občini z roko v roki skupaj. 

Predlagam, da se pod isto streho ali pa vsaj pod koordinacijo spravi tako Avditorij, LTO, 

muzej in galerijo, kajti skupaj je ne več kot vsakemu 500.000,00 EUR, pa za Pomorski 

muzej in galerijo imamo skupaj 105.000,00 EUR in skupaj imamo 1.100.000,00 EUR in s 

skupno koordinacijo projektov je možno kaj narediti.  

 

Marko TANCER, občinski svetnik: Pridružujem se kolegici Fatorič, za turizem je 

premalo denarja za promocijo in želim, da bi bil ta znesek višji. Malo več pozornosti in 

sinergije posvetiti turizmu. 

Mag. Šime KOPILOVIĆ, občinski svetnik: Vprašal bom samo, ker sem na eni od 

prejšnjih sej podal pobudo, da se uredi parkirišče pri osnovni šoli v Piranu. Ne vem, ali je 

v tem proračunu upoštevano ali ne? So zagotovljena sredstva? 

 

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance: Finance za ureditev parkirišča pri Osnovni šoli 

Cirila Kosmača Piran so upoštevane v proračunu. 

 

Marijan TONČIĆ, občinski svetnik: Zadržal se bom pri prometu. To, kar smo imeli, smo 

obravnavali tudi na Odboru za morje in obalni pas, in sicer: ena je pri objektu, ki se 

nahaja pri svetilnikih. Svetilniki, ki jih uporablja država oziroma je obvezna postaviti jih 

na plovbno pot. Za te svetilnike država pobira pristojbino za zagotavljanje varnostne 

plovbe, vendar, kolikor vidimo iz teh informacij, ki jih dobimo na Občini, je potem Občina 

sama prepuščena, da vzdržuje tiste objekte, na kateri so tisti svetilniki postavljeni, kar je 

malenkost neracionalno. Torej, če že država mora nekaj narediti in postaviti neko 

občinsko hišo, svetilnik, bi morala biti udeležena tudi z vzdrževanjem objekta, na 

katerem to stoji. Podali smo pobudo, da se bolj potrudimo, da dobimo od države denar. 

Vemo pa, da država noče iz proračuna to dati, ker v neki točki piše, da ta pristojbina je 

del državnega proračuna, kar pa ni res. To je del proračuna za zagotavljanje varnosti 

plovbe. Ni pa to stvar Občine, da bi to delala. Pripravlja se projekt sanacije še potniškega 

pomola oziroma carinskopotniškega pomola. Ravnokar se je zaključil del malega 

mandrača in velik del ostalih, torej v malem in velikem mandraču pa se uničuje in ni 

predviden nikjer. Zato predlagamo, da se takoj pristopi k izdelavi dokumentacije, da se 

sanira celoviti tako mali kot veliki mandrač. Iz proračuna je izpadlo tudi to, kar je bilo 

lani naknadno vključeno: sanacija avstrijskega pomola v Portorožu – nasproti jadralnega 

kluba Pirat in ob čolnarni pomorske šole. Pomol se bo vsak čas zrušil.  

 

Dr. Luciano MONICA, občinski svetnik: Grazie, signor sindaco. Prima si parlava molto 

di turismo. Io qualche anno fa avevo chiesto se si continuerà avanti con il progetto di 

pavimentazione del centro storico di Pirano. Ora, guardando le voci di bilancio, non ho 

visto niente a proposito anche se nei precedenti bilanci si diceva che la pavimentazione 

non si può continuare prima di pensare a tutte le infrastrutture e, si diceva allora, con 

l’acquedotto, con  telefonia  ecc.  bisognava avere dei contatti e degli allacciamenti e poi 

si poteva pensare alla pavimentazione.  Io chiedo, siccome non vedo questa voce di 

bilancio da nessuna parte, stiamo desistendo, pensiamo  di non continuare questo 

progetto di pavimentazione o è stato dimenticato, cioè a che punto siamo, o se pensiamo 

che invece non avendo denaro lo abbiamo messo ad acta, l’abbiamo tolto dal bilancio, ora 

per sempre? 
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*** 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Milica Maslo, dr. Luciano Monica, Bruno 

Fonda, Stanislava Premru Lovšin, Mitja Cestnik, Tatjana Voj, Slavko Ivančić, Zorica 

Mužinić, Alen Radojkovič, Andreja Humar Fatorič, Marko Tancer, mag. Šime Kopilović 

in Marijan Tončić. 
 

Svetniki so s 24 glasovi ZA (24 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P  

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 

2013 v prvi obravnavi skupaj z mnenji, predlogi, pripombami in stališči svetnikov, ki so 

jih dali na današnji seji Občinskega sveta Občine Piran, stališčem Odbora za finance in 

proračun, Odbora za urbanizem, okolje in prostor, Odbora za gospodarjenje s stavbnimi 

zemljišči, Odbora za kulturo, Odbora za šport, Odbora za družbene dejavnosti, Odbora za 

turizem in druge gospodarske dejavnosti, Odbora za gospodarske javne službe, Odbora 

za morje in obalni pas in Komisije za vprašanje italijanske narodnosti ter Nadzornega 

odbora. 

 

2. 

 

Predlagatelj predloga odloka naj mnenja, predloga, pripombe in stališča svetnikov, 

odborov in komisije prouči in po možnosti upošteva pri pripravi predloga odloka za drugo 

obravnavo. 

 
Župan odredi 15 minutni odmor. 
 
 
K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu (OPPN) Kaštel (2. 

obravnava) 

 

dr. Manca PLAZAR, vodja Urada za okolje in prostor, Andrej KALAMAR, Itag d.o.o. in 

Romana KAČIČ so podali obrazložitev k predlaganemu Odloku. 

 

Meira HOT, predsednica Odbora za urbanizem, okolje in prostor je podala pozitivno 

mnenje k predlogu Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Kaštel, z 

naslednjim amandmajem 

 

AMANDMA k 6. členu: 

 

Črta se začetno besedilo drugega stavka v 8. alineji 6. člena “v poletnem času” tako, da se 

ta stavek v celoti glasi: “Dovoljuje se tudi postavitev začasnih objektov v funkciji odprtih 

sezonskih gostinskih vrtov”. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Boštjan Vranješ, Bruno Fonda, Tatjana Voj, 

Stanislava Premru Lovšin, Milica Maslo, mag. Šime Kopilović, Gašpar Gašpar Mišič, 

Zora Mužinić, Slavko Ivančić, Darij Barrile, Andreja Humar Fatorič, Jernej Rebol in 

Marino Mahnič. 
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Župan podpira amandma. 
 
ZA predlagani amandma je glasovalo 24 svetnikov, nihče ni glasoval PROTI (25 
prisotnih, 1 se pri glasovanju ni izrekel). 
 

*** 

 

Svetniki so z 24 glasovi ZA, nihče ni glasoval PROTI (25 prisotnih, 1 se pri glasovanju ni 
izrekel) sprejeli naslednji  
 

S K L E P 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

Kaštel skupaj s sprejetim amandmajem. 

 

Amandma Odbora za urbanizem, okolje in prostor: 

 

K 2. stavku v 8. alineji 6. člena Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

»Kaštel«: 

 

Črta se začetno besedilo drugega stavka v 8. alineji 6. člena »v poletnem času« tako, da 

se ta stavek v celoti glasi: »Dovoljuje se tudi postavitev začasnih objektov v funkciji 

odprtih sezonskih gostinskih vrtov«. 

 

2. 

 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu (OPPN) Kampolin 

terase (2. obravnava) 

 

Manca PLAZAR, vodja Urada za okolje in prostor in Stanislava PUSTOSLEMŠEK 

KOREN Pia Studio d.o.o. sta podala obrazložitev k predlaganemu Odloku. 

 

Meira HOT, predsednica Odbora za urbanizem, okolje in prostor je podala pozitivno 

mnenje k predlogu Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Kampolin terase. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Zora Mužinić, Marijan Tončić, Darij Barrile, 

Gašpar Gašpar Mišič in Andreja Humar Fatorič. 

 

 

Svetniki so s 24 glasovi ZA, (24 prisotnih) sprejeli naslednji  
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S K L E P 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

Kampolin terase. 

2. 

 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne službe 

posodobitve in vzdrževanja infrastrukturne javne razsvetljave v Občini Piran, 2. 

obravnava. 

 

Ljubo BERTOK, višji svetovalec za gospodarske dejavnosti je podal obrazložitev k 

predlaganemu Odloku. 

 

Alen RADOJKOVIČ, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno 

mnenje odbora k predlogu Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne 

službe posodbitve in vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave v občini Piran s 

predlogom, da strokovnim službam Občine Piran, da se na javnem natečaju izbere 

oblikovalca za izdelavo svetilke javne razsvetljave. 

 

V razpravi sta sodelovali občinski svetnici: Alenka Šuto in Tatjana Voj. 

 

Svetniki so s 23 glasovi ZA, (23 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske 

javne službe posodobitve in vzdrževanja infrastrukture javne razsvetljave v Občini 

Piran. 

 

2. 

 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju javnega 

zavoda za lekarniško dejavnost Obalne lekarne Koper, skrajšani postopek. 

 

Skrajšani postopek 

 

Svetniki so z 21 glasovi ZA, (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
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S K L E P  

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o preoblikovanju javnega zavoda za lekarniško dejavnost Obalne lekarne Koper – 

po skrajšanem postopku.  

 

2. 

 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Prva obravnava 

 

Lada TANCER, vodja Urada za družbene dejavnosti je podala obrazložitev k 

predlaganemu Odloku. 

 

Jelka PEČAR, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno mnenje 

odbora k predlaganemu Odloku. 

 

V razpravi sta sodelovala občinska svetnika: Darij Barrile in mag. Šime Kopilović. 

 

Svetniki so z 21 glasovi ZA, (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P  

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o preoblikovanju javnega zavoda za lekarniško dejavnost Obalne lekarne Koper v 

prvi obravnavi.   

 

2. 

 

Ta sklep velja takoj. 

 
 

Druga obravnava 

 

Svetniki so z 21 glasovi ZA, (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P  

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

preoblikovanju javnega zavoda za lekarniško dejavnost Obalne lekarne Koper. 

 

2. 

 

Ta sklep velja takoj. 
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K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Premoženjsko – pravna zadeva: 

a) Predlog za ustanovitev statusa grajenega javnega dobra. 

 

Janja PAVŠIČ, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve je podala obrazložitev k 

predlagani točki. 

 

Darij BARRILE, predsednik Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podal 

pozitivno mnenje k predlogu za ustanovitev statusa grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena.  

 

Svetniki so z 21 glasovi ZA, (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P 

O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  

LOKALNEGA POMENA 

 

1.  

 

Na nepremičninah:  

 parc. št. 1125/4 k.o. 2632-Sečovlje, 

 parc. št. 1126/11 k.o. 2632-Sečovlje, 

 parc. št. 6055/4 k.o. 2631-Portorož,  

 parc. št. 1514/1 k.o. 2630-Piran,  

 parc. št. 1514/7 k.o. 2630-Piran, 

 parc. št. 1514/12 k.o. 2630-Piran,  

 parc. št. 1043/3 k.o. 2631-Portorož 

se ustanovi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena –  javna cesta.  

 

 

2. 

 

Nepremičnine iz 1. točke tega sklepa pridobijo status grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena – javna cesta na podlagi ugotovitvene odločbe, ki jo po uradni dolžnosti izda 

občinska uprava Občine Piran. Po pravnomočnosti odločbe o ustanovitvi statusa 

grajenega javnega dobra se le-ta pošlje zemljiškoknjižnemu sodišču v izvršitev, da se na  

nepremičninah iz 1. točke tega sklepa zaznamuje status grajenega javnega dobra 

lokalnega pomena –  javna cesta.  

 

3. 

 

Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po 

objavi.  

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog sklepa o pooblastivi župana Občine Piran za potrjevanje investicijske 

dokumentacije. 

 

Karmen PINES, višja svetovalka za investicije je podala obrazložitev k predlaganemu 

sklepu. 
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Mitja CESTNIK, predsednik Odbora za finance in proračun je podal pozitivno mnenje 

odbora k predlogu sklepa o pooblastitvi Župana Občine Piran za potrjevanje 

dokumentacije ter mnenje, da se pooblasti Župana Občine Piran za potrjevanje 

investicijske dokumentacije za prijavo objekta Energetske sanacije OŠ Cirila Kosmača 

Piran.  

 

Svetniki so z 21 glasovi ZA, (21 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P 

o pooblastitvi župana Občine Piran za potrjevanje investicijske dokumentacije 

 

Občinski svet Občine Piran pooblašča Župana Občine Piran Petra Bossmana, da v 

postopkih priprave razpisne dokumentacije za prijavo in same prijave na javne razpise 

za sofinanciranje ter v drugih postopkih priprave investicijske dokumentacije, potrjuje 

vso potrebno prijavno in investicijsko dokumentacijo za energetsko sanacijo OŠ Ciril 

Kosmač v Piranu, ter s tem posledično spremembe v načrtih razvojnih programov občine, 

ki jih določajo področni predpisi. 

 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 

zemljišča na območju Občine Piran za leto 2013. 

 

Ljubiša MIHAJLOVIĆ, direktor Občinske uprave Občine Piran je podal obrazložitev k 

predlaganemu sklepu. 

 

Darij BARRILE, predsednik Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podal 

pozitivno mnenje odbora k predlaganemu sklepu o vrednosti točke za izračun 

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Piran za leto 2013. 

 

V razpravi sta sodelovali občinski svetnici: Zora Mužinić in Stanislava Premru Lovšin. 

 

Svetniki so z 23 glasovi ZA, (23 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P 

O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN  NADOMESTILA ZA UPORABO 

STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI PIRAN ZA LETO 2013 

 

1. 

 

Določi se vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo zazidanega stavbnega 

zemljišča na območju Občine Piran v letu 2013 v višini 0,000343 EUR/m2 . 

 

2. 

 

Določi se vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo nezazidanega stavbnega 

zemljišča na območju Občine Piran v letu 2013 v višini 0,000538 EUR/m2 . 

 

3. 
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Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS, uporablja pa se od 

01.01.2013 dalje.  

 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Kadrovske zadeve 

 

 

 

1. Imenovanje vršilca dolžnosti direktorja Javnega zavoda Pomorski muzej                   

Sergej Mašera Piran 

 

Mitja CESTNIK, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal obrazložitev k predlogu sklepa.  

 

Svetniki so z 23 glasovi ZA (23 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P 

 

1. 

 

Občinski svet občine Piran imenuje : 

 

Flavia Bonina iz Izole, Nožed 11, za vršilca dolžnosti direktorja Javnega zavoda 

Pomorski muzej Sergej Mašera Piran do imenovanja direktorja, oziroma, največ za dobo 

1 leta. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

2. Imenovanje predstavnika Občine Piran v svet javnega zavoda Krajinski park 

Strunjan 

 

Mitja CESTNIK, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal obrazložitev k predlogu sklepa.  

 

Svetniki so z 23 glasovi ZA (23 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran imenuje: 

 

- Marino Knez iz Strunjana, Strunjan 87 in 

- Igorja Bordona iz Strunjana, Strunjan 147 

 

za predstavnika Občine Piran v svet Javnega zavoda Krajinski park Strunjan.  
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3. Mnenje o kandidatu za ravnatelja javnega zavoda Center za korekcijo sluha in 

govora Portorož 

 

Mitja CESTNIK, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal obrazložitev k predlogu sklepa.  

 

Svetniki so z 23 glasovi ZA (23 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P 

 

1. 

 

Občinski svet daje pozitivno mnenje o kandidatu za ravnatelja Centra za korekcijo sluha 

in govora Portorož mag. Marku Strletu.  

 
4. Razrešitev člana sveta Javnega zavoda Osnovna šola Sečovlje 

 

Mitja CESTNIK, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal obrazložitev k predlogu sklepa.  

 

Svetniki so z 23 glasovi ZA (23 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran, predčasno razreši Bruna Fondo iz Dragonje, Dragonja 58, s 

funkcije člana sveta Javnega zavoda Osnovna šola Sečovlje, v katerega je bil imenovan s 

sklepom Občinskega sveta Občine Piran št. 014-4/2012 z dne 24.1.2012. 

 

2. 

 

Ta sklep velja takoj.  

 

5. Imenovanje nadomestnega člana v svet Javnega zavoda Osnovna šola Sečovlje 

 

Mitja CESTNIK, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal obrazložitev k predlogu sklepa.  

 

Svetniki so z 23 glasovi ZA (23 prisotnih) sprejeli naslednji  
 

S K L E P 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran, imenuje Albisa Petretiča iz Sečovelj, Parecag 172, za člana v 

svet Javnega zavoda Osnovna šola Sečovlje, za preostanek mandatnega obdobja sveta 

zavoda. 

 

2. 

 

Ta sklep velja takoj.  
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Seja je bila zaključena ob 20:30 uri. 
 

  

 

 

 

Zapisnik pisala   Višja svetovalka za            Župan Občine Piran 

Magda Kos   urejanja prostora in urbanizem                  Peter Bossman 

strokovna delavka           mag. Patricija Višnjevec 

za občinski svet 

 


